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ЧРЕЗ

Г-Н ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ

ПРЕДСЕДАТЕЛ НА СТОЛИЧНИЯ

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ

ДО
ИНЖ. ДИМИТЪР ДИМОВ

КМЕТ НА РАЙОН „НАДЕЖДА“

ПИТАНЕ
от Албена Кръстева - общински съветник от „БСП за България”

ОТНОСНО: Изграждане на ул. „Житен”, ж.к. „Надежда” 3, в участъка от 
ул. „Алмус” до бул. „Ломско шосе”.

УВАЖАЕМИ ИНЖ. ДИМОВ,
През последните десет години в ж.к. „Надежда” 3 се построиха много 

нови сгради, което изисква и нов инфраструктурен облик на квартала. В тази 
част на ж.к. „Надежда” гражданите на столицата често се налага да преминават 
през участъци на кални и неостветени улици, което освен че създава 
дисконфорт, крие и опасност от престъпни злодеяния през тъмната част на 
денонощието. В такова нелицеприятно положение е и ул. „Житен”.
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В качеството си на общински съветник получих многократни оплаквания 
от жители на тази част от ж.к. „Надежда” 3, които живеят на ул. „Житен”или в 
близост до нея. Споделят за това, че улицата няма излаз на бул. „Ломско шосе”, 
че е стеснена в крайната си част до облика на пътека, неосветена, мръсна и 
опасна от посегателства върху преминаващите по нея граждани и през деня, и 
през нощта.

С оглед на многократните оплаквания от гражданите на ж.к. „Надежда” 3, 
моето питане към Вас е свързано със следните въпроси:

1. Предвидено ли е ул.’’Житен” да бъде разширена и да се осигури излаза й 
до бул. „Ломско шосе”?

2. Ако се работи в тази насока, кога са стартирани и на кой етап от 
действията сте?
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С уважение,
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